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_B1_E8_c83_646677.htm 情人节到了，在满是红玫瑰的海洋里

面你是有了另一半还是孤单一个人呢怎么样在情人节里好好

享受和伴侣的甜蜜时光，把握住任河机会“施展”自己的魅

力原来也有科学依据的。科学家近日总结出了“科学引诱另

一半”的诸条方法，仅供参考！这些科学方法花样繁多，有

怎样正确地吸引伴侣的眼神、最科学的搭讪功夫，甚至还有

最吸引人的名字等等，科学支招可以让你有一个完美的情人

节哦！ Just in time for Valentine’s Day, scientists have come with

a guide on the secrets of seduction. Their tips, which range from

what to wear to catch a suitor’s eye, to the best chat-up lines and

even the most attractive names, could make the difference between

enjoying a romantic meal for two on Monday or a TV dinner for

one. The first bit of advice for women is to wear red. Not only is a

lady in red deemed more attractive, research shows that it makes the

men around her more attentive, flirtatious - and wanting to move

closer. A man also becomes instantly more desirable to the opposite

sex - simply by donning some red clothing. The next secret of

seduction, for men at least, is to make yourself seem as popular as

possible. 专家建议，情人节时女生最好还是穿红色衣服，因为

红色衣服不仅让女孩子显得更有吸引力，而且让她周围的男

士们“注意力集中”，想要更加靠近女孩子。与此相应，男

士们在情人节时穿上红色衬衣也能使得他在情人节时“桃花

运”更浓，更加受到女孩子的欢迎！ 相关推荐：#0000ff>四
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